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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem foglalkozik a Kormány azon emberek 
lakhatásával, akiken a CSOK nem segít?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sokat  hallhattunk  a  kormánytól  már  arról,  hogy  milyen  lehetőségeket  nyit  meg  a  CSOK
mindazoknak,  akik  tudnak  élni  vele.  Ugyanakkor  tény,  hogy  több  millió  ember  van  ma
Magyarországon,  aki  nem  tartoznak  ebbe  a  kategóriába,  azért,  mert  nem  felelnek  meg  a
feltételeknek, vagy azért, mert élethelyzetükből adódóan még nem végleges lakhatást keres, hanem
csak ideigleneset.

Az természetes,  hogy a családok a hosszú távú stabilitás és a kiszámíthatóság fényében a saját
tulajdonú lakást preferálják, azonban nem feledkezhetünk meg azokról, főként a fiatalok igényeiről
sem, akik még legtöbb esetben az ideiglenes  lakhatást  keresik,  vagy nem mernek belevágni  az
eladósodással járó hitelfelvételbe. Éppen ezért értetlenül állunk Novák Katalin államtitkár asszony
azon  kijelentése  előtt,  miszerint  a  Kormány  azért  nem  gondolkodik  szociális  bérlakásépítési
program indításában, mert arra nincs igénye a magyar társadalomnak.

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérdésem  nem  a  CSOK-ra  vonatkozik,  ezért  kérem,  ne  is  arról  beszéljen  válaszában,  hanem
azokról, akik kívül maradnak az igénybevevők körén. Velük mikor foglalkoznak? Mikor hallhatunk
végre arról, hogy más országokhoz hasonlóan nálunk is foglalkoznak az albérletárak helyzetével,
vagy épp beindítják azt a szociális bérlakásépítési programot, ami piaci árnál alacsonyabban tenné



lehetővé fiatalok, párok, életkezdésben segítségre szorulók részére a lakhatást?

Nem  véletlenül  hangsúlyozza  a  Jobbik  évek  óta  azt,  hogy  egy  megfizethető  bérlakás-szektor
létrehozása elengedhetetlen ahhoz, hogy a CSOK-on kívüli újabb eszközzel próbáljuk feloldani a
lakhatási  válságot.  Sajnos  úgy látszik,  hogy ezek  azonban  továbbra  sem ütik  át  a  kormányzat
ingerküszöbét. Azonban bízok a kormány belátási képességében, kérem, támogassák javaslatunkat,
segítség a fiatalokat!

A kérdés továbbra is adott Tisztelt Miniszter Úr, várható-e, hogy a kormány foglalkozik végre az
albérletárak helyzetével, vagy hogy beindítja a szociális bérlakásépítési programot?

Várom érdemi válaszát!
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